
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 5. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 29
Vil ministeren redegøre for, om problemerne med kriminalitetstjek er løst i ministeriet? 
Der henvises til artiklen »Digitaliseret arkiv over domme kan blive svaret på løfte om 
tjek af fortiden«, bragt i Politiken den 3. juli 2024, herunder den følgende udtalelse fra 
ministeren om udsigten til en løsning: »Nu har jeg selv siddet med det her område et par 
år efterhånden, og jeg har aldrig følt, at vi var så tæt på at få opfyldt det aftalepunkt, som 
blev lavet i 2018, og det er jeg selvfølgelig superglad for, siger Kaare Dybvad«.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brigitte Klintskov Jerkel (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brigitte.Jerkel@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mikkel Bjørn
formand
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